

尊敬的代理人：

*Dear K6's Value Agents,*

您好！

非常感谢大家一直以来对柬埔寨吴哥航空（K6）的大力支持！

*Warmly greeting from Cambodia Angkor Air!*

目前，广州白云国际机场 2 号航站楼已经全面投入使用。根据广州白云国际机场股份有限公司的指示，将进行在广州白云国际机场 1 号航站楼各航空公司值机柜台的切换及调整。关于我司柬埔寨吴哥航空（K6）将会在 2018 年 6 月 5 日使用新的值机柜台，具体调整现通知如下：

*At present, Guangzhou Bai Yun International Airport Terminal 2 has been fully operational. According to the instructions of Guangzhou Bai Yun International Airport Co., LTD., airlines will switch and adjust the check-in counters in Guangzhou Bai Yun International Airport Terminal 1. We (Cambodia Angkor Air) will use the new check-in counter on June 05, 2018, the detail notice please see as below:*

旧：国际出发 H 区 H22/23/24 （1 号航站楼）

*Old: International Departure, H Area, H22/23/24, Terminal 1*

新：国际出发 F 区 F16/17/18 （1 号航站楼）

*New: International Departure, F Area, F16/17/18, Terminal 1*

请各位代理人及时通知并提醒乘客，以便乘客提早做好出行准备。如有任何问题请随时联络我们，再次感谢你们的支持与理解。

*Please kindly help to inform and remind the passengers in time so that they can prepare for the trip in advance. If have any questions please feel free to contact us, thank you so much for your always support and understanding.*

顺祝商祺！

*Yours Sincerely,*

柬埔寨吴哥航空广州代表处

*Cambodia Angkor Air Guangzhou Representative Office*

2018年5月24日